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Chevrolet, Mi.mconnected to Greene. The only other information.on this tip-sheet
showed that G was cleared on tip# 370, by polygraph in the Stebbins case.

“Tip #14753, was written up by a task force member from Southfield PD (Detective Lourn Doan) on
2-13-1978. This tip showed the same address for Greene and the brown- Chevrolet vehicle, both on -
Baldwin St. in Flint, but indicated that it is'a Chevy van. There is also a note that Greene was in
Jackson Prison at the time this tip was submitted by Doan in 1978. It shows Christopher Busch
listed as his associate, but does not state how they know each other. Doan wrote the following
handwritten notes in the details section on the front of this tip sheet on Greene: “Subject Previously
investigated for Stebbins & Mihalic tip#369. Subject cleared by polygraph. Subject matches last
composite & fits profile given by crime historian. Was sent to Jackson Prison on 6-17-1977. Outon
Bond till then. Arrest Flint PD, CSC 1. California arrested him for 50 counts of CSC 1 Degree and

put him in a mental institution for a short time and released him. He then came back to Michigan.”

The notes they say “drove Blue,” then nothing after that. The notes then say on 2-14-78, officer's
contacted subjects Probation Officer Dave Witter of the Genesee County Probation Department who
stated that Greene was in the County Jail from the time he was arrested for CSC 1, January 26™,
1977, till he was sent to Jackson Prison. This was confirmed with the PD, the notes say, (Cleared).
Detective Doan from Southfield was thé Detecti\& that requested the MSP polygraphs of Busch and
Greene, during the Stebbins, Mihalic case. Both passed the polygraph at that time and were
cleared, so it does not appear they were polygraphed again in the King case, or would it have been
necessary. Greene was arrested prior to the King disappearance and it appears as if he was still in
custody (not confirmed yet) during the disappearance. Busch was also arrested prior to the King
disappearance. Busch, on the other hand, was arrested on 1-28-77,2-28-77 ,3-3-77 & 3-4-77, all of
which appear to be multiple CSC 3™ Degree cases in different counties in Michigan. Due to the fact
they were CSC 3" Degree cases and that he had an attorney (Possibly Jane Burgess) at that time
he may have possibly been out on bond at the time of the King murder. (Later it was confirmed to
having been out on bond during the King abduction/murder).

11-28-07: | ran a CCH (criminal history) on Gregory Greene, which showed an arrest 2-26-1969 in
Flint for Burglary, an arrest 5-25-1969 in Flint for Family Offenses, an arrest 1-2-1970 in Flint for
Obstructing Police & 1-25-1977 in Flint for Sexual Assault. This last arrest in Flint in 1977, was the
case Greene went to Jackson Prison for life after being found guilty for CSC 1% Degree. Prior to this
CSC 1* Degree case, it appears Greene left Michigan in 1970 and went to California where he was
arrested 8-13-1970, in Huntington Beach California for Possession of Marijuana. Greene had
numerous arrests in California over the next 5 years that include arrests for: Burglary, Forgery,
Kidnapping, False Imprisonment, Narcotics, Stolen Property and multiple Sexual Offenses. On 1-
31-1975, Greene was convicted in California on muttiple CSC 1% Degree cases and sentenced to

- the Patton State Mental Hospital as a disturbed sexual offender. Documents show, Greene was

reieased from this hospital on 7-21-1875 and he made his way back to Michigan. He told MSP
Polygraph Examiner Cabot that he arrived in Flint Michigan on 2-14-1976. This is a day prior to
Stebbins being abducted. Nowhere so far, in any of this documentation have | found the connection
between Busch and Greene, or how they knew or met each other. They are simply listed as
associates of one another, so far. :

11-29-07: | performed a check today thru Oakland County Govemment, on-line database for
Christopher Busch, and located his Circuit Court file from 1977, archived. This response showed
court docket # 1977-032312-FY.

11-28-07: On my way home tonight, Larry Wasser called me wanting to know if we could get
together on Friday (The following day) to look at the polygraph files from Examiner Cabot at MSP. |
told Wasser that we still needed to gather any polygraph files Cabot might have conducted at the
Northville post in regards to the child killings. Wasser told me that he didn’t think that was necessary
because he was fairly certain, the polygraph test had been conducted, by Cabot in Fiint. | told
Wasser, “c’'mon Larry, you ﬁemember the name of the d?ad attorney (Jane Burgess) that
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represented this guy, you remember the name of the examiner and where the MSP exam took
place, you remember that you polygraphed him at the height of the investigation on CSC charges
and you know the subject is now deceased, but you don’t know his name? Wasser responded with -
the fact that he doesn’t remember the name. | asked Wasser if he remembers approximately when
this subject died, to which Wasser paused then stated that, he died not too long after | had
polygraphed him, stating further that the guy killed himself. This matches Christopher Busch, who
Cabot polygraphed in January of 1977 on CSC charges out of the 6" Circuit in Pontiac, and
committed suicide in 1878. (I am still trying to confirm that Jane Burgess was Christopher Busch's
Attomey). | asked how he knows that the subject committed suicide in 1978. Wasser told me that
he was discussing Christopher Busch with Burgess, after he had polygraphed him, wondering
(Wasser was) what-happened to the guy, and Jane Burgess told Wasser that he didn't have to
worry about it, because the guy killed himself. Arrangements were made to meet with Wasser at
the MSP Metro North Post the following day, Friday 11-30-07 @ 1:30pm. r A=

11-30-07: ** (Interviewed private polygraph examiner Larry Wasser today) ™** Garry & |
interviewed Larry Wasser today in regards to his information about a person that was polygraphed
by MSP Examiner Cabot & by Wasser in 1977. We interviewed Wasser at the MSP Metro North
Post in Oak Park. Dave Robertson (MSP) video tape-recorded this interview. During the interview,
we showed Wasser, Cabot’s polygraph file that contained the MSP polygraphs of Busch & Greene in
1977, in regards to the Stebbins abduction/murder. Wasser looked at the two names (Busch &
Greene) but did not recognize either one. When Wasser began to read the report Cabot wrote on
Christopher Busch’s polygraph, Wasser stated that this looks familiar to him. Wasser was talking
about the statement from Busch that he had been in England in February of 1977. Wasser also
recognized:some of Cabot’s notes, when Busch was talking about his parents living in Birmingham

- and him going to a place in northern Michigan at that time. Wasser was also familiar with the fact

that he remembers that, this person committed suicide in 1978. Wasser stated that he cannot
remember the name, but this Busch subject sounds like the guy, based on what we were showing
nim. It appears that Wasser was trying to point us in the right direction, without actually identifying
the suspect himself, or supplying investigators with the information, to protect himself from the
possibility of being sued by the suspect’s family. See MSP’s report and tape for further details.

11-30-07: Christopher Busch’s Criminal History showed that he was charged in Oakland County
Circuit Court, with CSC 3™ Degrée; in February of 1977. | performed an on-line checked of the
Oakland County Court database for Christopher Busch, and located his court docket # from his case
in 1977. The case was heard in front of Judge McDonald of the 6™ Circuit Court.

12-06-07: | called the Oakland County Prosecutors Office records section today and ordered a
copy of the-Circuit Court file on Christopher Busch, faxed to me at LPD. "This file is the CSC 3™
Degree case he was arrested for, by MSP on 2-28-1977. This case was adjudicated in the 6
Circuit Court, in front of Judge McDonald on 7-29-1977. The Criminal History on this case shows
that he was found guilty and received 2 years probation. This is 6™ Circuit Court docket # 1977-
032312-FY.

12-06-07: | called the Montmorency County Sheriff's Dept. today and requested a copy of their
entire file on Christopher Busch. His Criminal History shows they arrested him on 3-3-1977 for
sexual assault. This may also be the county he was in when he committed suicide. | requested any
and all paperwork they could find on Busch to be faxed to me at LPD.

12-06-07: | received a packet of faxed information today from Montmorency County Sheriff's Dept.
regarding Christopher Busch. The Dispatcher that faxed it to me (Amanda), called me and stated
that she checked the basement at their department, but could only locate the “booking packet” on
Busch. inthis packet was a “Jail Inmate Record” that showed that Busch was arrested by their
agency on 3-3-1977 for 1¥ Degree Criminal Sexual Conduct. It showed that the crime took place in
Atlanta, Michigan. Busch gave the following information to the “booking” Officer: Christopher Brian
Busch, w/m, bom,i in Pontiac, Michigan, with a current address at
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~It shows a previous address at“ This also
shows that Busch is the manager of a restaurant in Alma called the “Scotsman,” which is located at

315 E. Superior St. Aima, Michigan. This matches what Busch told Polygraph Examiner Cabot
(MSP) in January 1977 during the pre-polygraph interview of Busch. During that interview with
Cabot, 2 months earlier, when Busch was polygraphed about Stebbins, Busch told Cabot that he
had an associate’s degree from Northwood Institute in hotel restaurant management and currently
managed the “Scotsman” restaurant in Alma, Michigan. i

This packet of documents from Montmorency County Sheriff's, indicate that Busch was arrested 3- .

3-1977, case # 0695-77 and that he was issued Montmorency County inmate # M-00027. It shows
that Busch had two previous arrests in Ithica County & Genesee County, Michigan. This matches
his CCH that shows 4 arrests for Criminal Sexual Conduct between January 1977 & March of 1977,
in 4 different counties. :

It appears that Busch was arraigned the following day, March 4™ 1977 in the 88" District Court,
Atlanta, Michigan, in front of a magistrate, on 1% Degree CSC, who set a $10,000.00 bond.
Paperwork in this packet indicates that Busch was released on March 4", 1977, after his
arraignment. His father, H. Lee Busch posted a cash bond for Christopher’s release.

** (Found the supplemental report on Busch being at Ess Lake with two minors, March
19", 1977. Tim King was missing at this time) ** While | was going thru this information from

- Montmorency County, | found a supplemental report written by a Sheriff's Department employee,

named Charlotte Pelham, on March 24" 1977. In this report, Pelham writes that she received an
anonymous phone call at the sheriff's dept. on March 19", 1977. A woman caller (middle-aged) was
asking to speak-to a person that | determined later was a detective at that time in Montmorency
named Junior Brandenburg. Pelham told this woman she would take a message. The woman caller
stated, “No, by then it would be too late and that she had to talk to Junior. Pelham indicated that
anything she told her would be kept confidential at which time, the woman spoke with someone in
:he background and agreed to give Petham the information. The woman said they did not want to
get involved and would not leave her name or number. This woman calier then told Pelham that
Christopher Busch was in town with two minors. Pelham asked the woman where she had seen
them? The caller spoke to someone in the background again and said that she could not tell
Pelham that. Pelham told the caller how important this would be to enabie the Sheriff's Dept. to find
him. Pelham couid here the caller talking to the person in the background, saying, “Why did you
have me call them at all, if | can't tell them enough to help them?” She then told Petham in an angry
voice, “1 am sorry | can't tell you more, but | would if | could!” Pelham then toid the caller that if she
changed her mind, to call right away. The woman caller then said, “ All | can say is go to his place
on Ess Lake and just please check it out!” Pelham stated that the woman seemed sober and was
very serious about what she had just told Pelham. *** See this supplemental report in Busch file
for details. ** : :

The day this call was received by Montmorency County Sheriff's, Timothy King was still
missing. There was no indication in this report, or the file they faxed me on Busch, whether or not
anyone followed up on this call or went to Ess Lake to check on this. It appears Busch was out on
bond at this time. Timothy King was taken from Maple Rd (15 Mile) near Woodward Ave. on March
16™, 1977 and found in Livonia on March 22,1977. Busch’s parents lived on Morningview Terrace,
near Maple Rd. (15 Mile & Cranbrook) at that time, just 2 miles from where King was abducted.

| also found a newspaper obituary in this packet from Montmorency County Sheriff's, about
Christopher Busch’s death and the funeral arrangements. This obituary stated that Christopher
Brian Busch, died November 19", 1978. It said that he was the son of Mr. & Mrs. Harold Lee Busch,
brother of John S., David L. & Charles N. Busch. The funeral was at The Bell Chapel of the William
Hamitton Funeral home on Maple Rd. in Birmingham, Michigan.
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There were 2 Circuit Court Probation orders contained in this packet of info about Christopher
Busch. The first one was signed by Judge David Dewitt, from Midland County in reference to
3usch’s amest there on 3-4-77 for CSC 3™ Degree. Busch received 3 years probation, fines & costs.
The second order was from Judge Phillip Glennie from Montmorency County, reference to Busch’s
arrest on 3-3-77 for CSC 1% Degree. It appears that this charge was reduced to a CSC 3™ Degree
and Busch received 3 years probation. This judge added a seventh condition to Busch's probation
order which included him not be able to associate with any individuals under the age of 16. This
order was signed September 8, 1978. -Busch committed suicide November 1978.

*** |t is interesting that when Busch & Greene were brought in to be polygraphed by MSP on
Stebbins, during the pre-polygraph interview, they both independently tell Cabot that they don't really

" remember all the details of what they did or where they went after arriving back in Michigan, but they

both state they arrived in Michigan February 14™, 1976. The newspapers had originally reported
Stebbins was abducted on February 13", 1978, but later corrected the date to February 15", 1976.
Busch told Cabot that he arrived back in Detroit from a trip to England, Feb. 14™, 1976. He sald that
he thinks he may have stayed a day or two at his parents in Birmingham, before going up north to
Hillman or Sanford. Hillman is where the cottage is on Ess Lake in Montmorency County. Greene
told Cabot that he was released from the mental institution in California in January of 1976 and
arrived back in Flint, Michigan on February 14", 1976. It appears as if they may have been trying to
get there story straight for their alibi on when they both arrived in Michigan, but might have screwed
it up because the media reported the abduction of Stebbins on the wrong date. They are listed in
the original tips as associates, they told Cabot they are associates, they were polygraphed together,

" but | have not made the connection yet and there is nothing that indicates anywhere, how they knew

each other or met each other. Both Busch & Greene both told Cabot that they arrived in Michigan 2-

" 14-1976, even though one supposedly came from California after 5 years and the other had arrived

after being in England.

Also during this interview, Busch admitted to Cabot that he has a sexual problem that he is not
proud of and when Cabot asked him if he knew why he was there that day to be polygraphed by
MSP, Busch indicated that it was to determine whether or not he picked up that boy from Ferndale
and killed him. Busch added that he was also there because Greg Greene told police about their

_discussion, when Busch told Greene he had fantasies about liking tying up some kid.

12-07-07: | met with Garry Gray & Dave Robertson (MSP) today and explained to them what | had
found in regards to Christopher Busch and the possibility that he may have been out on bond at the
time of the King abduction and could have possibly been involved in this. We also discussed the
possibility that Busch & Greene may have been involved in the earlier abduction of Mark Stebbins. |
gave them copies of the “Mapquest” results | found for “Ess” Lake in the Hillman/Atlanta, Michigan
area. They are going to have MSP in Lewiston, Michigan check and see if the cottage on Ess Lake
still exists and if so, who the owner is now.

12-10-07: | received an e-mail from Gay Cook today, after | had sent her one, to see if Christopher
Busch was possibly connected to the Busch's that are related to her, from the Utica/ Mt. Clemens
area. Gay indicated that she didn’t believe they were, but thought it was possible that Harold Lee
Busch could be Eimer Busch'’s brother. Eimer was Gina, Joe & John Busch's father. (These are the
Busch’s connected to Carl Shonebeck).

12-10-07: |forwarded info today to Dave Robertson (MSP), on Christopher Busch and the cottage
on Ess Lake in Montmorency County. Dave is going to have the State Police in Lewiston, Michigan
assist us in locating this cottage.

12-10-07: ** (Confirmed today that Jane Burgess was Christopher Busch’s Attorney in
1977) ** | received the court file today on Christopher Busch, from the records office in Oakland
County. This file confirmed that Jane Burgess did in-fact represent Christopher Busch in a multiple
count CSC case involving a juvenile in Oakland County in 1976-77. In this file, it appears that
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Christopher Busch's father, H. Lee Busch, posted a $9,000 cash bond for the release of Busch
pending trial. It appears that the victim in these CSC’s was a Kenneth Bowman, male between 12-.
16 years old. Mothers name was Patricia Bowman. There is mention in this file of a co-defendant
that was not bound over for trial, but it does not give his name (possibly Greg Greene). The file
indicates that Busch pled guilty to the 3™ Degree & the 4th Degree CSC's and the 1*' Degree was
dropped. It appears that Busch ended up getting 2 years probation and fines & Costs.

12-10-07: |sent Cathy King an e-mail today, with the names of the Busch family to run by her dad
and siblings to see if any of the King's, recognize these names from the Birmingham area. She e-
mailed me back a short time later, statmg that she had asked her dad and siblings and none of them
recognized any of the Busch names. :

12-11-07: | received a copy of the death certn‘lcate today for Chns’topher Brian Busch. Busch's
suicide was Oakland County M.E. case# 78-2221. The M.E. that conducted the autopsy of Busch
was Dr. Robert J, Sillery. The cause of death was a self-inflicted gunshot wound 1o the head. The

date of death was 11-20-1978. Christopher Busch was 27 v old when he killed himself. The
death took place at Busch's parents home a‘h
Busch'’s brother Charles N. (Nels) Busch was notified of the death. In the occupation section of the
death certificate, it says Franklin Club Apartments. Busch possibly was the “maintenance guy” there
or possibly was involved in managing a kitchen there? In the section that states the type of business
the subject was in, it says Food Service Manager. This death certificate indicates that Christopher

Busch was cremated and lists the cemetery or crematory as Evergreen, Detroit, Michigan. |
forwarded this information to Garry Gray & Dave Robertson (MSP) via e-mail.

12-12-07: ‘I received an e-mail from Dave Robertson today. He forwarded me a copy of the
request to MSP in Lewiston, for them to search the county records in Montmorency County, in an
attempt to locate the cottage Busch lived at and was seen at on 3-19-1977 with two minors. This
cottage was located on Ess Lake near Hillman, Michigan in Montmorency County.

12-12-07: | called Bloomfield Twp. PD today and talked to a woman in the records department.
She attempted to locate a police report on the suicide of Christopher Busch. The only record of a
report they had for Christopher Busch, was when he was arrested in 1977 on a felony warrant for
another jurisdiction (probably the warrant from MSP Pontiac on the CSC’s). They have no record of
a death report for Busch.

12-17-07: |called Genesee County Sheriff's Dept. Today and spoke to a woman in records
(Donna) who is going to try to locate the arrest report on Christopher Busch from 1-28-1977, when
he was arrested for sexual assault. The CCH shows this arrest to be Genesee County Sheriff's
Dept. case # 77-00487. Donna indicated to me that it would probably take her several days 10
locate this report, if she can find it at all.

12-20-07: | received a call today from Donna at the Genesee County Sheriff's, who stated that
Christopher Busch's arrest, was actually made by Flint PD on 1-14-1977, and thought that | might be
able to get a copy of an arrest report from them. She stated that her records showed that Busch
was housed at the Genesee County Jail until he posted bond on 1-31-1977. The phone number for
Flint PD records, fax, is 810-237-6169. Donna Jones is at his is interesting,
because Greene was bomn, raised and arrested many times int. That could be why Busch was
in this area at this time. | want to see who Busch was arrested with and if they heid and/or hurt the
victims.

Christmas Break 2007

12-27-07: |received an e-mail today from Cathy King, who indicated that she looked on
“Mapquest” for the Busch Family on Morningview Terrace in Bloomfield Twp., and observed that

another OCCK suspect, named John Hastings lived in the same neighborhood as Busch, 0.4 miles
apart, on a street called “Tuckahoe” Rd. Busch and Hastings were both approximately the same
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age. (We do not at this point in the investigation have any indication of Hasting being invoived with
Busch & Greene). )

1-3-08: [ faxed a request today, to the Flint Police Department Records supervisor for any/all
reports pertaining to Christopher Busch & Gregory Greene, specifically the arrest-report on Busch
from 1-27-1977. On the CCH it shows this arrest of Christopher Busch was on 1-28-1977 by the
Genesee County Sheriff's Dept. After several phone conversations with the records people at the
Sheriff's Dept. it was determined that Busch was actually arrested on 1-27-1977 in the case, by Flint
PD. Busch was then housed after his arraignment at the Genesee County Jail, until he posted bond
on 1-31-1977 (after he was cieared by polygraph in the OCCK case).

1-3-08: | received an e-mail today from Dave Robertson (MSP). He forwarded a request to the
Michigan State Police Intelligence Unit in Lansing today, requesting copies of the reports from MSP-
27's arrest of Busch in February of 1977. This request from Robertson also included any/all reports
that MSP has on Christopher Busch & Gregory Greene.

1-11-08: [ received a fax today from Flint Police Department, regarding my request for reports on
Busch & Greene. The fax stated that they showed no arrest for Christopher Busch,*
| had requested any/all reports on Busch & Gregory Greene, so | don't know if they even checked on

Greene, or for other reports on Busch.

1-15-08: ***( Found possible connection between Lamborgine and Busch & Green) ** |
was reading the report tonight on the Lamborgine investigation, looking for connections between
Busch & Greene and Ted Lamborgine. | thought Greg Greene sounded familiar to me from past
interviews. While reading the report, | came across a phone interview | conducted with a person
who called on 12-13-2006, with information about Ted Lamborgine. This person identified himself
as Kenneth Bowman and stated that he had met Lamborgine when he was 14 years old, hitchhiking
in Ohio in 1976. Bowman stated that Lamborgine fed him, paid him for. sex and drove Bowman to
Woodward Ave. & Warren Ave. in Detroit. A

*** | noticed when reading the court file on the arrest of Christopher Busch in January of 1977, for
3 counts of child molestation, that the victim in this case was Kenneth Bowman, whose mother was
Patricia Bowman. This could possibly be a connection between the 2 leads, connecting Lamborgine
with Busch & Green. This Lamborgine connection, could also possibly explain the MSP tip sheet on
Busch, stating that he was involved in a child pomn ring.

1-16-08: ** (Identified the Kenneth Bowman tonight that was the victim of Christopher
Busch in Oakiand County in Busch’s January 1977 arrest by MSP 27) *** | performed a check
thru the Michigan Dept. of Correction’s Offender Tracking Information System (OTIS) and found
Kenneth Arthur Bowman, white male, born he age matches the victim Kenneth
Bowman from 1977. This subject was released from Prison for Burglary in 2006 and is currently on
Probation out of the 3™ Circuit Court in Wayne County, until 2010. | performed a criminal history
check, which revealed a huge mutti-state criminal history and showed this Bowman subject to be a
registered sex offender. This check also revealed this subject to have lived and been amested
muttiple times in the Flint, Genesee County area. This is where Greg Green lived. This report
revealed that Bowman may possibly be living in Belleville, Michigan and gave a phone number. |
called and spoke with a woman, who identified herself as Kenneth Bowman's mother. |asked if |
was speaking to Patricia, to which she stated, “yes.” This confirms this subject to be the victim of
Christopher Busch from Busch’s 1977, Oakland County case, when Jane Burgess represented
Busch. | left my name and number for her to give to Kenneth, for him to call me. | still need to
confirm whether or not this is the same guy that called about Lamborgine and identified himself as
Kenneth Bowman.

1-17-08: ** (Another phone interview with Kenneth Bowman's Mother, Patricia Bowman) ***
! called Patricia Bowman again tonight in an attempt to interview Kenneth. She told me that he has
been hanging around in Detroit. | asked her if he’s been staying over on Clairmount St. and she
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stated that she thought that sounded right. | stated that he's reporting the Belleville address to his
probation officer, to which Patricia stated that he is staying with her in Believille, but hangs out in
Detroit. | asked again about a cell-phone number for him and she stated that she does have a
number for him. She stated that he is at in | told her that, that is the address
for the Wayne County Jail. She stated that he must have gotten in trouble again. | told her that |
would go see him to talk to him, but wanted to ask her a few questions about their past. | asked if
they used fo live in Flint and she told me that they lived at ack in the 70's. |
asked her if she knows Chris Busch & Greg Green, to which she stated she did, adding that they
used to live on the next street (Later identified as Simcoe St.), stating that she thought Green &
Busch might be cousins. | talked about Chris Busch being arrested and charged in Oakland County
in 1977 for molesting Kenneth. Patricia stated they were both arrested, adding that Greg Green was
the other one. | asked if Kenneth spent a lot of time with Chris Busch, to which she stated that he
(Kenneth) was always with Chris & Greg. She indicated that she knew that Busch & Green were
Pedophiles, stating that they were sex offenders. | asked if she knew about Christopher Busch
having a place up north, to which she stated she did, saying that he (Chris) & Greg took Kenneth up
there to a cottage a couple of times. When | asked about the cottage, she stated that the only thing
she knows about it is that it possibly belongs to a cousin of Busch’s. | asked her if she remembers
what Green & Busch were driving back then and what they would go up northi in, io which she stated
it was an older Pontiac, She thought it was biue or dark biue. ‘| asked her to clarity when she said
and older Pontiac, to which she stated from the 60’s. | asked about Kenneth being younger than
Green & Busch, to which Patricia stated he was a lot younger than them. They were in their mid
twenties and Kenneth was only 13 years old at the time in the mid to late 70's. | asked about
Kenneth spending time with them and she said that they would take Kenneth everywhere with them.
| asked where else they would go to, and she stated that they were always taking Kenneth to Detroit
to see some guys that Busch & Green knew. | asked her if she knew the names of the men that
they went to see in Detroit and she stated she did not, adding that | shouid talk to Kenneth about all
this, he would be able to answer all your questions about these guys. The men in Detroit could: ™~
possibly be Lamborgine, Moore, Tazelaar and/or others that would explain a note in Busch's 1977
tip file, stating that he had connections to a child porn ring. This would also explain Kenneth
Bowman calling with information about Lamborgine molesting him in the past. | asked if she knew
about Christopher Busch's family being rich, to which she stated that she did. | asked her if Kenneth
ever said anything to her about what Busch said about his family and she stated that Busch hated
his parents and said they were “bad” people. Patricia kept telling me to ask Kenneth these
questions and he would be able to tell you a lot more about them than she could. | asked if she
knew who Busch & Green stayed with on Simcoe and she stated that she thought it might be
Green’s Cousin's house.

1-19-08: | called the Wayne County Jail today to see if Bowman was still there for an interview.
They had no record of him. | checked his Department of Corrections probation status that showed a
“last movement” date of 1-16-08 and showed “transfer between offices.” This report gave the phone
number (813) 872-3170 to check on the status of the offender.

1-20-08: | called Wayne County probation Supervisor Kirk McVittie and asked him to please iocate
Bowman for me so | can interview him. McVittie is checking on Bowman's whereabouts and will call
me back. ‘

1-22-08: Garry Gray (MSP) called me today and stated that he went to the Michigan State Police
Forensics lab today and picked up the newly acquired DNA evidence from the clothing of the OCCK
victims, that was obtained during the recent re-examination by the State Police Lab.

1-23-08: Wayne County Probation Officer, Jeaney Cheeks called me today about Kenneth
Bowman. She stated that Bowman is in the Dickerson Center for OWI 3™ offense. Sheis his
probaﬁon Officer and stated that he will be in Dickerson until March 2008.
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1-28-08: When | returned from the interview of Lawson tonight, there was a message from Kenneth
Bowman indicating that he was currently at “Operation Get Down” in Detroit (Halfway House) and
that he heard | wanted to talk to him, stating that | can call him at his counselor’s (Mr. Phillips) office
at (313) 921-9422, ext. 233. Bowman stated that his counselor would let him talk to me in his office.

1-29-08: *** (1 tape-recorded interview of Kenneth Bowman. Today at “Operation Get
Down” in Detroit. This is a “haliway house” iocated @ Gratiot & Harper) *™* | went to
“Operation Get Down today, interviewed Bowman about his relationship with Christopher Busch &
Gregory Green and to see if he was the same Kenneth Bowman that calied me a year earlier with
information about Ted Lamborgine. | also was attempting to confirm a possible connection between
Busch, Green & Lamborgine. | asked Bowman right away if he was the same guy | talked to a year
earlier about Ted Lamborgine, to which he stated he was. Present at the beginning of the interview,
along with Bowman and myself, was Bowman'’s counselor Mr. Philiips. | had Bowman start at the
beginning with how and when he met Busch & Green. Bowman went into detail about his
relationship with Busch & Green, how he met them, why/how he was afraid of them, the places they
took him and how they used him to lure kids to the car. The details that Bowman laid out to me
about Busch & Greene mirrored the information in the police reports from 1977, when Bowman was
interviewed about Busch and Greene molesting him and his relationship to these two. These details
included the information when Greene molested Bowman, Gunnels, Busch, & Plumley at the drive-in
theatre in Flint in 1976. These details Bowman gave me about Busch & Green, included
descriptions of vehicles they were driving at that time, one of which was a 1977 biue Chevy Vega
Hatchback with a white stripe, the fact that Busch was carrying a handgun at that time and
threatened Bowman prior to molesting him, also the story about Green choking Bowman
unconscious in the back of his van, when Green was attempting to have anal intercourse with
Bowman. These 1977 police reports were from the investigation and interviews conducted by MSP,
Fiint PD & the OCCK Task Force into Christopher Busch & Gregory Greene, including reports of the
interviews of the victims/ ssoc.ates of Busch & Greene.

Bowman talked about how Greg & Chris would drive him around in their cars and have Kenneth
“lure” kids closer to the car by talking to them, stating that the kids were more comfortable and would
approach the car once they saw he was a kid too. Kenneth talked about Greg driving him around
Oakland County having hlm call-out to boys to come over 1o the car so that Greg could get a look at
them.

During the course of this interview, Bowman made statements about Busch bringing a boy down to
Flint from the cottage up north in the spring of 1977 and making him (Bowman) perform oral sex on
this boy in the woods: in Flint. Bowman stated that he thought the boy was nervous, but did not
appear to be scared or being held against his will. Bowman said that he and Busch then drove the
boy to a house somewhere between Flint & Detroit, stating that it could have been Pontiac,
Waterford, he wasn't sure. Bowman then stated that Busch walked the boy up 1o the door and the
man that came to the door appeared to be Ted Lamborgine. Bowman stated that he knew _
Lamborgine from the time Ted picked him up while hitchhiking in Ohio in 1977, and from a couple of
fimes when Lamborgine took him to “XXX” places on Woodward in Detroit and molested him.
Bowman stated that he believed that the man Busch dropped this boy off to was Lamborgine, based
on knowing him and seeing him on the TV when we arrested him in Ohio in December 2006.
Bowman stated that he believes the boy was the King boy because in the spring of 1977, Flint
Detectives Fran Milier and Tom Waldren, showed him pictures of two dead boys, naked, lying on a
table and their faces were kind of blue like his was after Green choked him. | asked Bowman if
Chris & Greg used him to lure kids to the car, to which Bowman stated, “Yes.” '| asked Bowman if
he was involved in abducting the kids from the child killings? Bowman paused for a long time and
stated, "Yes." | asked him who else was involved to which he stated Chris. | asked Bowman who
else knew about this and he answered, "Just Chris.” Bowman stated that when these Detectives
showed him those photo’s, he knew right then that one of the dead boys was the boy Busch brought
from up north and had him perform sex on, stating that he is a co-conspirator. | explained levels of
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culpability to Bowman and asked him why he didn’t say anything to the police back then, to which he
stated he was too scared. During this interview, Bowman talked about Busch buying a biue Chevy
Yega hatchback, with a white stripe that he (Busch) purchased at Al Serra Chevrolet in Flint in
January of 1977. Bowman also talked about how Busch and Green took him for a ride in 1976 to a
rural area off Dixie Hwy. In northern Oakland County, stating that he thought they were going to
molest and kill him that day, stating further that Busch had the handgun under the seat of the biue
Vega. Green had told Bowman in the past that Busch has killed a kid before, in the woods up north.
While asking Bowman about Busch'’s cottage up north, Bowman kept saying that he thought it was a
house, not a cottage. Bowman insisted he was never up at Busch'’s cottage, but during earlier
interviews with his mother, she told me that Kenneth was always with Chris & Greg, and that she
remembers Kenneth going up to the cottage at least twice with Chris & Greg.

We started talked further about his statements regarding Busch, Green & Lamborgine all being
involved in the Killing of the King boy and possibly others. Bowman could not say how he knew that
for sure, other than saying that he heard they were and kept saying that they had him at Busch's
cottage up north before they brought him down to Flint. When i would ask Bowman if he was
hesitant on responding to that question, because he himself was involved he would state “No,” but
not very convincingly. Bowman kept saying that he knows that the boy | showed him a picture of
(Tim King) was the boy that Busch made him have sex with and the same boy that he later saw a
picture of, dead. ‘We kept getting interrupted during the interview by other employee’s at the halfway
house and had to switch offices. Bowman also stated that after they dropped this boy off at the
house to who he believes was Ted Lamborgine, he never saw the boy again until the police showed
him the picture of the boy. Before this interview ended, Bowman stated that he later saw a Polaroid

. of this boy who he believes was the King boy in Busch’s Vega. Bowman said that the boy was tied

up in the car, in the picture. Bowman stated that Busch kept a set of handcuffs in the Vega. My
time for this interview was cut short by the staff at Operation Get Down and | still had a lot of
questions for Bowman, especially about the authenticity of Busch seeing the King boy & how
camborgine is possibly connected to Busch & Green. | made arrangements with Bowman and with
his counselor, Mr. Phillips, to interview Bowman further at the Michigan State Police Post in a few
weeks down the road, so that we can talk at length without interruptions. Bowman agreed. *** (For
details of this interview, see the transcripts or listen {o the disc from the recording) ***

1-29-08: | called Rob Moran from the Wayne County Prosecutors Office after this interview and told
him that | wasn’t sure because we kept getting interupted, but that it's possible this Bowman was
involved in the child killings. | told Moran that Busch & Green used him in the past as a “lure” and
that Bowman feels that one of the boys Busch had may have been the King boy. | told Moran that
Bowman stated while talking about this boy that he called himself a “co-conspirator.” | stated to
Moran that | felt that it was possible that Bowman was leaning towards admitting involvement or
knowledge after the fact, as possibly an unwitting at the time of the crime, but was hedging based on
what might happen to him as a conspirator. | told Moran that we are going to interview Bowman
further to clarify his possible involvement. Moran stated that he was going to look at the law on this,
due to the fact that Bowman was 13-14 years old at that time.

1-29-08: | called Garry Gray (MSP) right after this and told him about what Bowman was saying. |
gave Garry the details of what Bowman described about his involvement with Busch & Green in
1976 & 77. Garry stated that the details of what Bowman was saying, is matching, exactly to what
he was reading in the state police report he was holding in his hand, from the Busch/Green CSC
investigation from 1976 & 77. This is the case that Bowman was the victim of Busch & Green on
that was prosecuted in Oakland County in 1977.

2-1-08: ** (Kenneth Bowman called my cellphone today) *** Kenneth Bowman called my
cellphone today to tell me that he sent me a ietter to the police department about Busch & Green
and also to tell me that he is scared about all this, worrying about being charged. | told Kenneth that
. was glad he called and that | did not want him to be scared, stating that our intentions at this point,
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based on his level of culpability, about what he told me during the first interview, are to make him a
witness in this case, but it depends on him. 1told Kenneth that when we meet with him next week,
ne is going to have to be completely honest with us in regards to the information he has about the
chiid killings and about his involvement in the killings and be polygraphed about his involvement and
the information he supplies. Kenneth stated that he doesn’t know what happened to them after he
saw them, but he leamned later that those same kids had been kilied. | told Kenneth that | talked to a
prosecutor named Rob Moran, who is going to attend the next interview and explain the situation to
him from a legal stand point, but what he is going to tell you, basically is that you need tobe 100%
truthful about your involvement and if you saw the kids alive with these adult men, but did not
participate in the killings, then you are possibly in a position to be a witness in this case. | told
Kenneth that | was not making him any promises, because we have not heard the whole story yet
and he would still have to be polygraphed about his information. Kenneth stated, “I'll pass.” |
informed Kenneth that when we meet next week, he would meet Mr. Moran and Sgt. Gray from the
State Police who is my partner and the officer in charge of this case. | reminded Kenneth not to
worry, because he just has to tell the truth. Kenneth asked me to just call his counselor next week
with which day we are going to conduct the interview and that Mr. Phillips would bring him. Kenneth
also asked me to bring a picture of Ted Lamborgine from back then, because he wants to make sure
he's referring to the right person. Kenneth stated that he is fairly certain he is, but that he wants to
be sure.

2-4-08: | received two letters today from Kenneth Bowman. In these letters Bowman described in’
more detail, his relationship with Christopher Busch & Greg Green. He also talked a little more
about Ted Lamborgine, including the story of how he met and was molested by Ted Lamborgine,
while hitchhiking in Ohio in 1977. He is going to have to explain this relationship to-us further. it's
just too coincidental that he gets picked-up by Lamborgine in Ohio and later he says that
Lamborgine is connected with Busch & Green. Bowman is either not being truthful, and trying to
make his own connections, or simply holding back on the entire story right now.

Bowman wrote in his letters about how Busch, Green and Lamborgine would use him as a lure, to
lure kids over to the cars of these Pedophile men, stating that when he (Bowman) would call a kid to
a car, these children were not afraid when they saw that he was the same age they were. - ***(See
letters from Bowman in the Bowman file for details)**

2-6-08: | talked to Garry Gray (MSP) today and we decided to interview Lourn Doan about Busch,
Green & Bowman, before we interview Bowman next week. Doan is the retired Southfield Detective
that was working for the task force in 1977 and conducted an investigation into Busch & Green as
possible suspects in the child killings, even after they had passed a State Police polygraph in
January 1977, about Stebbins. As | uncovered information about Busch & Green, after the
investigative subpoena of polygraph examiner Wasser in 2007, it began to appear that our current
investigation was mirroring what Doan was doing 30 years earlier in 1977. It appears that he felt
strongly about these two as suspects during the original investigation, but did not have all the
information then that we have today about these guys, nor did he know about Ted Lamborgine and
his possible connection with Busch & Green.

2-8-08: Garmry (MSP) e-mailed Lourn Doan today to try to set up a meeting or a conference call with
him for the beginning of next week. We are waiting to hear back from him.

2-8-08: We are still waiting for all of the police reports from Fiint PD on Busch, Green & Bowman.
Dave Robertson sent a formal request last week from the State Police, for archived records on these
guys.

2-8-08: | noticed in the Michigan State Police report from their CSC investigation into Christopher
Busch & Greg Green in 1977, that Southfield Detective Lourn Doan & MSP Detective Dyer had gone
to Busch's parent's home on Morningview Terrace in Birmingham to arrest Busch on the Criminal
Sexual assaults he had committed against Kenneth Bowman. The Detectives made contact at this
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home with Christopher Busch's father, who stated that Chris was in “Whitehall” and he would call
Chris to have him turn himself in. Detectives instead, had Whitehall Police go to Busch's home in
‘Whitehall to arrest him. Busch had ieft Whitehall and a statewide B.O.L. was entered in the law
enforcement computer. Busch was taken into custody in lonia Michigan.

| thaught at first that Whitehall, Michigan was a small town near Ess Lake, where supposedly Busch
spent time at a cottage and was seen there with juveniles on March 19" 1977 (While King was
missing). | performed a check thru “Mapguest” and determined that Whitehall, Michigan is actually
on the west side of the state in Muskegon County, no where near Ess Lake, which is located near

_Hiltman, Michigan in Montmorency County. | performed some computer checks thru the “Lexis-

Nexis” system and found that Christopher Busch’s parents owned a property in Whitehall at that
time, that they were buying on a land contract. It appears that the Busch’s had relatives in the area.
There were several “Busch” families listed with property in the Whitehall area. The property that was
owned by Christopher Busch's parent's, was eventually “Quick Claim Deeded’ to John S. Busch
(Chris's brother), who is now deceased. | located Christopher Busch’s older brother Charies Nels

- Busch, living in New York City, but am unable to locate David L. Busch (The other brother) so far.

2-11-08: We still have not heard from Lourn Doan, so we are going to go ahead and interview
Kenneth Bowrmnan on Wednesday this week. We will interview Doan about this case whenever we
can make contact with him. .

2-11-08: *** (Located reports from Montmorency & Identified the cottage on Ess Lake, near
Hillman, Michigan.) ** | called Montmorency County Sheriffs office today and spoke to a
dispatcher named Mike Juricz who told me that Junior Brandenburg and Chariotte Pelham are both
retired, but.still live in the area. Brandenburg was the Montmorency Detective that investigated
Christopher Busch in the CSC case when Busch was arrested and charged with in their county in
1977. Charlotte Pelham was the Sheriffs Dept employee who took the anonymous call from a
woman on March 19", 1977, that stated that she saw Chris Busch in the area with two minor boys.
Juricz made contact with Charlotte Pelham who agreed to talk to me and gave Juricz her phone
number for me. | called and spoke to her about the.report she wrote on the anonymous phone call
she took on March 19", 1977. | read her report to her over the phone and she stated that she does

“not specifically remember that incident, but the part about Christopher Busch being in town with two

minors, “rang a bell” with her. Pelham stated that Juinor Brandenburg would probably know who the
anonymous caller was and where the cottage was at, stating that he (Junior) still lives in the area
near Ess Lake in Hiliman, Michigan. Juricz the dispatcher called me back and stated that
Brandenburg’s phone was busy, that he would keep trying to call him to either call me or give me his
phone number. :

During this conversation, Juricz stated that a Deputy Shaw, who is trying to help out, found the
Busch file and has info if | wanted to talk to him about it. 1 spoke to Shaw who stated that in
Detective Brandenburgs notes, it says that the woman who called on March 19", 1977 was a “Suzie”
from the “A frame” party store. Shaw stated that he is familiar with that store and can call over to the
new owners and get “Suzie's” name. Shaw called me back and stated that “Suzie” is Susan King
who is now deceased, but her widower is Kenneth King who currently owns the Grand-Lake Lodge
bar near Aipena, with a phone number ofd Shaw stated that in Det. Brandenburg's
report of the follow-up on these calls, it states that “Suzie” stated that the boys with Busch were
approximately 16 & 18 years old. Brandenburg also interviewed Mary & Norman Wiseman, who had
called after seeing Busch with 3 young boys at the IGA on March 19", 1977. These callers stated

that the 3 boys were approximately 13, 14 & 15 years old that were with Christopher Busch. These

witnesses all gave statements indicating that they only ever saw Christopher with young boys when
he was up north.

Deputy Shaw then faxed me a copy of a letter in the file from Detective Waldren at Fiint PD to the

‘Chief of the Alma Police Department, March 9" 1977. In this letter, Waldren tells the Aima Chief

that Busch has CSC cases pending in Genesee County, Oakland County, Montmorency County and
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Midland County. Waldren stated that the strongest cases against Busch are in Oakland and
Genesee .County, stating that he has hired the best legal counsel to represent him (Jane Burgess).
Waldren also wrote in this letter on-March 9%, 1977 (7 days before King was abducted), that
Busch is currently free on bond onall charges. | asked Deputy Shaw if he knows who the
victim was in the Montmorency case and if he was from that area, to which he stated he did not, but
woulid call the prosecutors office to see if they have the court file on Busch from their cases.

Deputy Shaw called me back and stated that he talked to the prosecutor’s office, and that they do
have the file on Christopher Busch. Shaw gave me the victim’s information from this file, stating that
a James Vincent Gunnel w/m, P was the victim. In Brandenburgs report on this
investigation, he writes that all of the boys that Busch would take to the cottage were from down
state. | looked at the Flint PD report for the names of the boys that he & Green had molested .in that
area, and one was a Vincent Gunnel from Flint, Michigan. This corroborates what Bowman said
about Busch taking kids up to the cottage, although Bowman stated during the first interview, that he
himself was never there. Bowman was not very convincing about this and it's interesting that he is
trying to distance himself from this cottage. This report stated that Busch would bring young boys
from “down state” to the cottage in the winter for “snowmobile parties” and also in the summer time.
It said that Busch would give the boys Marijuana and alcohol before molesting them. This cottage

" was identified in these reports as being owned by Christopher Busch'’s father, H.Lee Busch for 12

years and is located on Norway Ct. on Ess Lake. | had been trying to locate this cottage thru
computer databases and remember Norway Ct. to be a sireet on the north side of Ess Lake.

Deputy Shaw stated that in Brandenburgs interview with Busch on 3-3-1977, Busch stated that he
did moiest James Vincent Gunnels at the cottage on Ess Lake, but never used force. Busch would
not name any of the other boys from down state that he brought to the cottage and would not make
any written statements until he had a chance to speak with his attorney. Busch told Brandenburg
that he knew Gregory Green, but at no time did he ever bring Green to Ess Lake. Busch stated that
Green was violent and tried to strangle a boy in Flint that he believes was Kenneth Bowman. Busch
continued about Green, stating that the police have confiscated all of his photographs & movies and
are holding them. Busch told Brandenburg that he did not have any Photo’s or movies at the
cottage. Busch went on to say that his problem (Pedophiiia) started went his father sent him to
boarding school at 17 years old. Busch said that his father has owned the cottage for 12 years. ***

- {See Detective Brandenburgs reports and the Montmorency file on Busch for details of their

investigation into Christopher Busch) ***

2-11-08: Deputy Shaw had indicated to me, that he could call the “Equalization Dept. at
Montmorency County and locate the information on the address and ownership of the Busch

Cottage. |1told him to go ahead and do that if he can. Deputy Shaw called me back a few minutes
later and stated that the Busch family cottage is located at on
Ess Lake. Shaw said that H. Lee Busch was the owner for many years, sold'| amily named

“Secret,” who in turn sold it to the current owners, John & Donna Dace. Shaw stated that the “Dace
family,” that currently own the cottage, live a Shaw
then faxed me a copy of the counties paperwork on the pr
included the Legal Description, Parcel ID & Location, assessment values, Owners name and
address where taxes are sent,...etc. Shaw then supplied me with Detective Junior Brandenburg's
home phone number and stated that Brandenburg was waiting for me to call.

2-12-08: | met with Garry Gray (MSP) today and we went over the new developments in this lead
on Busch & Green and their possible connection to Lamborgine. | filled Garry in on alf the
information on Busch from Montmorency County, including the identification of the Busch cottage on
Ess Lake. We also discussed our interview strategy with Bowman for tomorrow.

2-12-08: ***(Phone interview with retired Montmorency Detective Junior Brandenburg) ** |
~alled and spoke to Detective Brandenburg today about his investigation into Christopher Busch in
1977, for CSC 1. |informed Brandenburg who | was and what we were working on. | told him that
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Deputy Shaw had located his reports and file on Busch from back in 1977 and that Shaw told me
that you had an old Detroit News and/or Free Press newspaper clipping about the disappearance of
Timothy King in the Busch file. Brandenburg started out saying that he remembers the case and
remembers Busch being a very odd guy, stating that he always felt that Busch might have been
involved in the King case, that's why he had the news clippings. Brandenburg-said that the dad H.
Lee Busch was rich, owned a home in Birmingham, the cottage on Ess Lake and bought Christopher
Busch a big two-story restaurant. | asked if it was the restaurant in Alma, to which he stated he
believed it was. Brandenburg said that Christopher Busch always had young boys with him and
remembers that the boys were from his (Busch's) area, down state. | asked Brandenburg if he
remembers the cottage and he stated that it was a “flat roofed” kind of cottage, that may have been
painted in the past, but not much has been done to it over the years. Brandenburg stated that he
lives not too far from fhere and that he was there when they searched it. | asked him if they found
any photographs or anything that would indicate someone may have been heid there against their
will, to which he stated no. Brandenburg then stated that Busch committed suicide not long after
their case, but he didn't know how he did it. | told him that Busch Shot himself in the head.
Brandenburg again stated that he always had a gut feeling that Busch was involved in the child
killing case. He said he would contact me if he remembered anything else about the case that might
help.

2-12-08: Deputy “Bud” Shaw called me today and stated that he went over to the old “Busch
cottage” on Ess Lake and took pictures of it that he will e-mail to me. Shaw stated that he walked
around the cottage and it appears from the foundation and looks of the structure, that it has not
changed much if any, over the past 30 years, other than maybe paint, a garage and new deck. |
received the e-mailed photos of Busch's cottage from deputy Shaw this afternoon. It appears to be
a 60's style structure with a flat type roof on it.

2-12-08: ***(Livonia Polygraph Exmanier, Tim Larion, reviewed the Busch & Green
volygraph charts from 1977 today, and gave his opinion) ** Today, | showed Tim Larion
{Livonia Polygraph Examiner) the MSP polygraph charts from examiner Cabot, on the polygraph's of
Busch & Green from 1977, in regards to the Stebbins/Mihalich abduction/murder. After
approximately 30-45 of reviewing these charts, Larion determined that based on their responses to
the relevant questions & both subjects showing deception in regards to the relevant questions, it is
his opinion that both subjects should have failed the polygraph and at very best, should have been
ruled an inconclusive. The third chart was incomplete and does not include the relevant questions
that Greene was failing during the first two charts. Larion stated that he did not understand this third
chart being incomplete, nor could he understand, based on his training and experience, how the
original polygrapher in 1977 could have possibly passed these two.

2-13-08: **(Video/audio-taped interview of Kenneth Bowman @ MSP Metro North Post)***
Today we interviewed Kenneth Bowman about his information in regards to Busch & Green's
possible involvement and his possible involvement in the child killings. We also wanted to clear up
how Bowman was connecting Ted Lamborgine to Busch & Green. We felt that this was too much of
a coincidence 1o be true. 1 also felt after talking to Bowman last time that he was holding back
information, because he himself was possibly involved in the killings, even possibly as an unwitting
at the time. Bowman was adamant that the boy that Busch made him have sex with was the King
boy.

We made arrangements to have Rob Moran present at the beginning of this interview to clear up
any concerns Bowman may have had in regards to his culpability in this case and his ability to speak
freely without the possiblilty of being charged. Bowman indicated during the first interview, that he
had been used by Busch & Green, as a “Lure” to get kids to the car for them and that they drove all
over Genesee, Oakland & wayne Counties looking for kids. We felt that Bowman may possibly be
the witness we were looking for that could put the pieces of the puzzie together and put the King boy

_ith Busch, Green & Possibly Lamborgine while missing and prior to them killing him (King).
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Moran talked to Bowman for a short time and then we read Bowman his rights. Bowman was
asked if he understood ali of his right, to which he stated he did. Bowman then agreed to waive his
fights and talked with investigators. We then had Bowman start from the beginning on how he met
Busch, Green & Lamborgine. A lot of the beginning of this interview was the same information that
he told me during the first interview and was corroborated thru Fiint & MSP police reports from 1976
& 77. When Bowman was talking about how he met Lamborgine and his relationship with
Lamborgine, we noticed some discrepancies in his story from the first interview. We began
questioning Bowman about his Knowledge of Lamborgine, his connection to Busch & Green and
how he (Bowman) knows that Ted Lamborgine was involved in the child killings with Busch & Green.
| also had Bowman describe the boy that Bowman said Busch made him have sex with-in 1977, that
‘he (Bowman) believes was the King boy. Bowmans physical description and what the boy was
wearing, did not match Timothy King. After a time of questioning Bowman about his information,
Detectives determined that Bowman was trying to make the pieces of the puzzle fit to connect
Lamborgine with Busch & Green. Bowman believes that the man that Busch & Green stopped to
see back then was Ted Lamborgine, because he (Bowman) remembered Lamborgine from when he
picked him up hitchhiking in Ohio in 1976/77 and molested him at a restaurant. Bowman said when
he saw Ted on the news last year, he knew it was the same guy. Bowman made some comment at
this point, about Lamborgine being a pedophile and needing to go to prison for life, indicating he was
possibly trying to make Lamborgine fit into this puzzle. Bowman cannot say for sure that Ted
Lamborgine is connected with Busch & Green, but believes he is. Bowman cannot say for sure that
the boy he had sex with that Busch brought down from up north was the King boy, but he (Bowman)
believes it was, stating again that when the Flint police showed him the pictures of the two dead
boys lying naked, he knew that the one (identified by Bowman as King) was the same boy that
Busch had. Bowman also insisted during this interview that he was never up at Busch'’s cottage in
Hillman, Michigan.

We determined during this interview that it appears, that Bowman was possibly not, for lack of a
oetter term, the “Home-run.hitter” we were looking for in this case, that could put the pieces of the
puzzle together. Bowman is going to have to be polygraphed now, due to the two difierent stories
and the possibility that he may have knowledge or have been involved. Bowman may have just
gotten “cgld feet” after possibly attempting to confess during the first interview and got scared while
waiting for the second interview. It is also possible that Bowman leamed what he had been invoived
in after the fact. | asked Bowman, out of the boys that Busch & Green were running with back then,
who, were they closest to and had the biggest propensity to be involved in something bad with
Busch & Green, to which Bowman stated Vince Gunnels. Bowman said that he saw Gunnels in
Jackson prison in the mid 1990°’s. We then asked Bowman for his consent to a Buccal Swab for
DNA, to which he gave us, but appeared very nervous about it, asking a lot questions and when the
results would be back. The interview was terminated at this point. *** (See the video or
transcripts from this interview for details) **

2-14-08: *™(I identified another one of Busch, Green & Bowman’s associates today named
Vincent Gunnels) ** | performed a check thru the Michigan L.E.L.N. system for a criminal history
on the name James Vincent Gunnels, which showed a criminal history in Michigan for Gunnels with
a D.O.B. of q This criminal history in Michigan was lengthy and included arrest in 1980
in Flint for Burglary, Stolen cars and led to many arrest in Lansing for Armed Robbery, Larceny,
Burglary, stolen cars...etc. Gunnel's has lengthy criminal histories in 4 states, including: Florida,
Minnesota, Montana & Michigan. Gunnel's is currently serving 4-10 years in Michigan Dept. of
Corrections for a purse snatching he committed in ingham County in 2004. Gunnels is currently
being housed at the Ojibway Correctional facility in Gogebic County, Michigan. This is located in the
far northwest section of the upper peninsula of Michigan. Gunnels is the guy that Bowman stated
was the closet to Busch & Green back in Flint in the 70's and the most likely to have been involved
in something bad with them.
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2-15-08: | received a phone message today from Garry Gray (MSP) who stated that he finally got a
call-back from Lourn Doan, the retired Southfield Detective that was “looking hard” at Busch &
areen as OCCK suspect back in the 70's. Doan had been on vacation in the Bahama'’s for the last
couple of weeks, but told Garry that he would be more than happy to come in and talk to us about
this lead. ' ~

2-18-08: | talked to John Ouelett (FBI) today about trying to get a copy of the report or file from
Bloomfieid Twp. PD, on the suicide of Christopher Busch. John said that he knows the Chief of -
Police at that agency and would call him today to request this file or a. copy of it. Itold John if they
locate it to let me know and | would drive over to Bioomfield Twp. and pick-up the file today.

2-19-08: *** (ldentified several of Busch & Green’s other associates today, including: Jeff
Plumley, Brent Busch & Dale Cooper) ** | performed a check thru Secretary of State toda

for a Jeff Plumiey and located Jeffrey Allen Plumley, w/m born to reside at
A check thru Lexis-Nexis showed this subject to have severa
aadress und the Flint/Genesee County area. | obtained 3 photos of Plumley thru the

Secretary of State imaging system. A check thru the Michigan LEIN system showed no Criminal
History for Plumiey.

| performed a check thru the Lexis-Nexis system for Brent Busch and located a Brent Harris Busch
living in Newaygo, Michigan. The results of this check, also showed this to be the Brent Busch
related to Chistopher Busch. A check thru the Secretary of State, showed this person to be Brent
Harris Busch, w/m, born
| obtained 2 photos of th
CCH for mainly misdemeanor type offenses in White Cloud and Newaygo, Michigan. :

I'had Dale Coopers name from the MSP report during the 1977 CSC investigation involving Busch
& Greene in Flint and Oakland County. Cooper, along with Busch & Green was listed as a suspect
in that case. | ran his name thru MDOC and located-Dale Arthur Cooper, w/m, born A
check thru the Michigan LEIN system showed Cooper to have a lengthy CCH in St. Clair County in
the 1970’s & 80's. | don't know yet how Cooper is connected to Busch & Green. He shows an
address on Park in the Cass Corridor as of the past 10 years. No photo yet of Cooper. When we
interview Brent Busch, he may be bale to make the connection- with Cooper, Busch & Green. ***
(See their personal files for all this information on each subject)***

2-19-08: Garry Gray e-mailed me today about some of our upcoming plans for this case. We are
going to meet with Bob Dykstra (MSP Polygraph Examiner) at 09:30 tomorrow to get his opinion on
Busch & Green's polygraphs from January 1977 in regards to the Stebbins case. We are going to

~ also show these charts to the FBI examiner in the area for his independent opinion. We have
arrangements to interview Lourn Doan on Thursday this week after Lawson’s sentencing.

2-20-08: *** (MSP Polygraph Examiner, Lt. Dykstra reviewed Busch & Greene’s charts today)
*** Today, Garry, Dave & | ook Busch & Green’s polygraph charts from January 1977, over to the
Michigan State Police post in Northville, to get Lt. Dykstra's (polygraph examiner) opinion on the
charts. We didn't telt Dykstra anything about the case, or anyone’s opinions or findings ahead of
time, just simply asked him to review the charts and give us his opinion. We left the room, and after
approximately 30 minutes or so, Dykstra called us back into his office. Not knowing what the original
polygraphers opinion was, Dykstra pointed at the chart for Green and stated that he would have
failed this subject, stating that based on his charts he believes he had involvement, stating further
that his were pretty clear cut. Dykstra stated the other guy-(Busch) shows some deception to the
relevant questions, but that he (Dykstra) would probably call his inconclusive, stating that based on
the responses/reactions to the relevant questions, he may have had knowledge. Afterwards, Lt.
Dykstra asked what the original polygraphers opinion was. When we told him that they were both
“Passed” back then, Dykstra stated that he did not see how they could have been a pass, especially
areen’s, stating that Busch'’s should have been an inconclusive, but not a pass.

* to reside at
Is subject thru the Secretary of State imaging system. BuSC alengthy
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Lt. Dykstra’s opinion on the polygraph charts of Busch & Green from 1977, in regards to their
‘nvolvement in the child killings, almost “mirrors” the opinion of polygraph examiner Larion. These
2xaminers gave their opinions of the charts, independent from each other and without knowing the
opinion of the original examiner. (Examiners, Larion & Dykstra, did not score these charts
numerically when reviewing them, but merely looked at the questions and Busch & Greene’s
responses 1o the questions, and based on their training & experience, rendered an opinion).

2-20-08: Cathy King sent me an e-mail today, stating that she ran the Busch name by retired
Birmingham Detective Jack Kalbfliesch and asked if he remembers the name, stating that Busch
committed suicide in Birmingham in the late 70's and was a suspect in the child killings. | expressed
concerns with Cathy talking to someone outside the Task Force & Law Enforcement, about what we
are working on, and she re-assured me that we could trust him. She stated that he has known about
this since Coffey and Wasser a year ago and hasn't said anything and she was very vague with him
about what she was looking for. Anyways, Kalbfleisch told her that he did remember a suspect in
the child killings that killed himself with a shotgun at a home near Maple & Lahser in the late 70’s,

and the reason he remembers this is because they found & pencil drawing in Busch’s room of a boy
“screaming” that looked like the Stebbins boy.

2-21-08: The Task Force met at the MSP Metro North post today and we had retired Southfield
Detective Lourn Doan there to interview him about his investigation, back in 1976 & 77, into
Christopher Busch & Gregory Green. We gave Lourn a few general facts about the case, as to
“jog” his memory, but really wanted him to “fill in the gaps” on his own, without us ieading him.
Lourn remembered the investigation and remembered Christopher Busch when we showed him the
picture. Being that it is such an old investigation, Lourn was struggling a bit, trying to remember
details of the case. We showed him the original tips he wrote up on Busch & Green in 1976 and
also the tip he wrote on these guys again in 1978. Detective Doan & Detective Roy Itami (Berkley
PD) were working together on the Timothy King Homicide, as part of the Oakland County Child
Killing investigation. Even after Busch & Green had been cleared by an MSP polygraph in Flint in
January of 1977, Doan continued to investigate these subjects as suspects. He remembered Busch
killing himself at his home in 1978, but stated he thought he hung himself, but stating he did not
remember for sure. We called Detective Roy Itami, who agreed to come to the meeting. Doan &

Itami looked over the tlpS they wrote up and began talklng about when they took Busch & Green to : ¢
$

mrng, along awitha: cen?essren lean stated that Thempson aiso 1hought they AC ;F N
g charges on’these:subjects:FBoth Doan & Itami stated that during the hundreds of F o

polygrap s conducted on suspects during this massive investigation, this was the only time a
prasegutor,.especially the - Deputy-Qaktand:County Prosecutor:attended a polygraph. | asked Doan
if he remernbers how he felt-when Examiner Cabot (MSP) passed both of these subjects, to which
he stated that he does not remember exactly because it was so long ago, but he does remember
vaguely Ahat: ‘ths:vf:eey,iarﬁ_tfb;e_lieve-1t=.ey;spas._sed.sand:-Ihat=th§M_Nvgr;e_f—ki.md =:of'?scraIChingiﬂweirfheadsg

)= Ay

We then told Doan & ltami that we have recently, based on Wasser's statemen’ts to Coffey about
Busch’s confession 1o him and our recent investigation, shown Busch & Green’s polygraph charts to
two independent examiners, one of which is a very experienced MSP examiner. We toid Doan &
itami that both examiners were in agreement, independent of each other, & neither subject should
have been “passed” that day after their polygraphs in 1977. We further stated that both examiners
stated that Green’s polygraph was such a conclusive failure that they could not understand how
examiner Cabot could have passed him. They both stated that Busch’s polygraph showed
deception on the relevant questions indicating to the examiners, possible knowledge of the crimes.
3oth stated at best, Busch wouid have been an inconclusive, but not a “pass.” Doan & {tami were
shaking their heads stating this could have been solved 30 years ago. Both Detectives asked where

24 » 000465
P



—
OV~ C\NUTA I N

—
—

12

their reports were. All we have is the tip sheets they wrote up and what was attached to the tips.
Doan stated that he knows he wrote lengthy reports on this lead. Itami stated that he remembers
‘he amount of writing Doan did at that time on this lead and stated that there shouid be a large file
on these guys. We are going to check further in the state police files for these. Doan stated that if
we call Chris Helgert at Southfield PD, he may have a copy of his {Doan’s), indicating that he thinks
he gave a copy of everything to his agency. -

2.22-08: | was reviewing Polygraph Examiner Cabot’s pre-polygraph interview of Gregory Green
today, and noticed that Cabot asked Green if there were anyone he wished were dead? Green
mentioned his father, a couple of other names and Vince Gunnels. I's interesting that Green wants
Gunnels dead. It's possible that Gunnels had information about Green and he (Green) was afraid
Gunnels would tell someone. We are going to take this report with us when we interview Gunnels in
prison in a couple of weeks. ’ '

2-25.08: We went to Southfield PD today and talked to Chris Helgert about Lourn Doan’s oid
reports involving an investigation Doan conducted at the time of the child killings, regarding two
subjects, Christopher Busch & Gregory Green. Helgert had already pulled all of Southfield PD’s
reports that they had from the child killing investigation. In these reports, we found two tips written up
by Detective Doan on Busch & Green in January of 1977. This file from Southfield PD also
contained several typed reports by Doan about this investigation into Busch & Green. The
following is a short “Time-Line” of the, “one-week” investigation in January 1977 when
Greene was arrested for multiple CSC’s in Fiint and toid the police Chris Busch killed Mark
Stebbins. This short time-line includes some highlights of interviews and when & why they
were cleared and the case was closed:

1-25-1977: OCCK Task Force contacted by Det. Waidren from Fiint PD. They haVe arrested a
subject named Gregory Green for CSC 1* Degree, who says that Chris Busch killed Mark Stebbins.

1-25-1977: Doan & Lt. Simmons went to Flint PD and interviewed Greene about this information.
Greene, according to Doan’s report supplies Detectives with all the information about Busch’s
involvement in the Stebbins abduction/murder. Doan notes that Green is looking more like a-
suspect in the homicides than an informant.

1-26-1977: Kenneth Bowman (the victim in this case) was interviewed. Bowman said that he was
afraid when Greene & Busch took him into the woods to molest him that they were going to kill him.
Greene had choked him unconscious in the past when trying to anally molest him. Greene had told
Bowman prior to this that Chris Busch had killed a kid before. Bowman toid the police that Greene
had asked him a few months ago, to help him kidnap and kill a boy. Bowman went on to say that
when Greene anally molested him in the past, Greene used force, Bowman was crying, but Greene
would not stop. ' : '

1-26-1977: Flint PD polygraphs Green about his info about Busch Killing Stebbins. Flint PD
polygraphed Green about whether he knows for sure who killed Stebbins. Green answers, “no”
is found by the Flint examiner to be truthful.

1-26-1977: Green was interviewed today by Dick Thompson (Oak.County Pros.), Gary Hawkins
and Lt. Simmons (Southfield PD). '

1-27-1977: Warrant obtained today for Christopher Busch, by Flint PD for a CSC 3" Degree. -

1-28-1977: Detective Doan, Det. Cattel (Ferndale PD), Sgt. Rivard (MSP) & Det. Waidren (Flint
PD) went to the “Scotsman” restaurant today in Aima, Michigan and arrested Christopher Busch on
Flint PD’s CSC charge.

1-28-1977: Detectives conduct a consent search of Busch’s home aq.
Detectives find 2 shotguns, ¥ - 1lb. Of Marijuana and 2 suitcases. 1 suitcase contained ropes and

000466
P2,

o
U



‘killings in Oakland County. The article stated that two men arrested in Flint were polygrapheq

- 2-26-08: We went to Flint PD today to try to get any reports or notes their Detectives might ook

the other contained child pornography, including chiid porn films and scrapbooks. The 2 suiicases
found in Busch’s home in Alma, were confiscated by Flint PD as evidence in their CSC case.

1-28-1977: Doan, Cattel, Waldren & Rivard (MSP) interviewed Busch about his possible _
involvement in the Oakland County Child Killings. Busch denies involvement in the Stebbins case,
but told Detectives about fantasies that he and Green have discussed. Busch said that they have
talked about wanting to kidnap a boy, tying him up and sexually abusing him. Busch stated that
either he or Green would work at night and the other during the day, so one of them would aiways - -
be with the boy. When Busch was asked what they would do with the boy when they were done

~with him, he couldn’t answer. While Busch was talking to Investigators about being a pedophile and

locations he picked up and dropped off boys in the past, he named the foliowing locations in
chronological order: 9 Mile & Woodward in Ferndale, 13 Mile & Woodward in Royal Oak, & the “7-
11” store on 12 Mile in Berkley. These are the first three abduction sites, in order. The King
abduction had not occurred yet.

1-28-1977: Busch was polygraphed today by Ralph Cabot, at MSP in Fiint. Busch was asked
about his involvement in the Stebbins abduction/murder and/or his knowledge of it. Busch denied
knowledge and involvement and according to Cabot, Busch was being truthful.

2-1-1977: Green was polygraphed today by Ralph Cabot, at MSP in Flint. Green was asked about
his involvement in the Stebbins abduction/murder and/or his knowledge of it. Green denied
knowledge and involvement and according to Cabot, Green was being truthful.

2-1-1977: Both Busch and Green were cleared today by polygraph. An article in the Daily Tribune
was in this file that stated on the headiline that Task Force finds no link between Flint case and child

their possible involvement in the child murders in Oakiand County, but both were cleared. *
case was closed. ™™

done on Green'’s info about Busch, and also copies of the polygraphs Fiint PD did on Green. The |
only file that we could locate at Flint PD was the old CSC cases (reports) on Busch & Green. We
already have copies of those. A Detective Greg Hosmer is going to manually go thru the old
polygraph flies and see if he can locate the polygraphs administered on Green at Flint PD on
January 26", 1977. .

2-26-08: ***(We got copies of Bloomfield Twp.’s reports today on Busch’s suicide at his
parents home in 1978) *** Garry & { went to Bloomfield Twp. PD today and picked up a copy of
their reports on Busch's suicide. John Ouelett (FBI) knows the Bloomfield Twp. Chief (Kurt Bowden)
and asked him to pull their reports for us. Their reports stated the following: On November

20™ 1978, Bloomfield Twp. PD was called to Chris Busch's parents home a |
by Chris's older brother, Charles Nels Busch, who lives in the area a n
Chris’s brother, Charles, had been contacted by a neighbor Harry Dunn, afte" the

usch Maid (Christine Bracken) was unable to gain entry into the home and went to the neighbor’s
house to call Charles Busch. The Maid comes to the Busch home once a week on Mondays to
clean the house, but was unable to get in due to the laich being locked at the front door.

The police made entry into the home and they found Christopher Busch upstairs in his bed with a
gunshot wound to the head. Busch had shot himself between the eyes with a 22 cal. Rifle that was
lying next to him in the bed. Charles told the police that Chris lives there with the parents Harold
Lee & Elsie Busch that were currently in England. Charles went on to say that he had not spoken to
Chris in the last 3 weeks, but that he did not seem despondent. In this report, Charles Busch toid
the police that his brother John Busch resides in Whitehall, Michigan and his brother David resides
in England. The maid, Christine Bracken was interviewed and stated that she has a key to let
Yerself in when she comes to clean, but on this date, she could not open the front door because it
was latched from the inside. When she became suspicious she called Mr. Dunn, the neighbor.
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During an interview of a close family friend, W. Aitken, he stated that he and his wife had both
talked to Chris a few days ago and that he seemed fine to them. Newspapers from Friday thru
Monday were found on the porch of the home. The Thursday edition of the paper was found in the
home.

Investigators spoke with the manager of the Franklin Club Apartments, 28301 Frankiin Rd. in
Southfield, Michigan, where Chris worked as an administrative Chef until he resigned on November
4™ 1978, to pursue a new job at the Frankiin Terrace Apartments.

During an interview of Chnstopher Busch'’s father, H. Lee Busch, on November 27", 1978, he
stated that Christopher was due to start his new job on November 20™, the day he was found
deceased.

Christopher Busch was found lying on his side in his bed facing the wall. Pinned to the wall was a
hand-sketched pencil drawing of a boy screaming. The boy was wearing a coat in the drawing that
matched the coat Mark Stebbins was wearing when he was abducted and killed. The coat was a
“snorkel” type coat with fur around the edge of the hood. Mark was found at Ten Mile & Greenfield
wearing that coat with the hood pulled up around his face and zipped up, just like in the drawing
Busch had. Also found in the walk-in closet in the bedroom were ropes/iigatures lying in the middle
of the fioor. This property, along with 3 spent sheli casing'’s, a box of bullets, a vodka bottle and a

“small amount of Marijuana was confiscated and placed into evidence.

2-27-08: Met with Polygraph Examiner John Wojnarski (retired MSP) today and he looked at
‘Busch & Greens charts. We had Examiner Wojnarski review the charts from Busch & Greene’s
polygraphs today, without Wojnarski knowing anything about the case or the polygraphs. After
reviewing and numerically scoring the charts, he determined that Greene was failing on relevant
questions, but that the examiner that conducted the original test i in 1977, did not ask Greene the
relevant questions that he was failing (about involvement) on the first two charts, on the third chan,
like he should have. Wojnarski stated that he did not understand this and stated you have to ask the
relevant questions on all three charts, especially when Greene was failing on the first two.

Woijnarski stated that he would have had to call this inconclusive. When we told him that the
examiner passed Greene, he stated that he did not know how he could have passed him and said
that it should have been inconclusive because he didn’t finish the test. Wojnarski asked who
conducted the test, and we toid him Ralph Cabot from the MSP Flint post conducted the test in
January of 1977, about the Oakland County Child Killings. Wojnarski stated right away that Cabot
had a couple of polygraph problems towards the end of his career, where he got into trouble with the
State Police when he screwed up a test on a homicide case. This test was done by Cabot in 1977

~ and he retired in 1980 from the State Police. This info about Cabot, matches what Examiner Larry

Wasser said about Cabot, when he told me that he had a couple of times in the past, overturned

Cabot's polygraphs on cases. i

Wojharski told us that Chris Busch’s polygraph by Cabot was the same way, 'stating that he did not
ask the relevant questions on the third chart, so the results would have to be an inconclusive. He
did not see how the original examiner could have possibly passed these subjects on these tests.
Wojnarski did say that he thought that Busch was being truthful, but possibly showing some
deception problems on a couple of the relevant questions. Wojnarski also stated that the “controt”
questions that Cabot used were terrible and would not allow them to give a good test.

Wojnarski suggested that all three examiners that looked at these charts, he, Larion & Dykstra all
get together, score them the same way (numerically) and then compare notes to come up with a
consensus on the results of the tests. Arrangements were made for this meeting.

2-28-08: ** Richard Lawson’s sentencing today. ****
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2-28-08: We had retired Detective Lourn Doan (Southfield PD) come to the MSP Metro North Post
today, and look over his reports from January of 1977 that we picked up at Southfield PD. Doan
read over all of his reports, and he did remember most of what he had read, including remembering
that investigation, but could not add much additional information to assist us.

2-28-08: ***(We Briefed Detective Lt. Darryl Hill (MSP) today at the District Headquarters in
Northville) ** Garry, Dave & | went to the MSP 2™ District headquarters today and briefed Lt. Hill
on the developments in this investigation. Based on what we told Lt. Hill, he authorized D/Sgt. Gray
make this case top priority at this peint and to work full-time on trying to put this case together. My
administration at Livonia PD was also brought up to speed on this lead. Chief Stevenson, felt as
strongly about the potential of this lead as Lt. Hill, and also authorized me to work full-time with the
State Police right now to continue to pursue this Busch & Greene lead. Lt. Hill also authorized us to
use the Michigan State Police Aviation Section to fly Garry & | up to Camp Ojlbway to interview
Gunnels.

2-28-08: John Ouelett calied the Chief of Bloomfield Twp. PD (Bowden) and requested that they try
to locate the crime scene photos that they took at Christopher Busch’s home on Morningview
Terrace when Busch committed suicide in November of 1978. They are going to call me if/when
they find them.

2-29-08: Doan’s report on the interview of Busch at Fiint PD in January 1977, showed the name
Mike Boldiyar as the kid Busch Picked up from the 12 Mile Rd. & Greenfield area and took to
Hartfields Bowling Alley and the 7-11 store. Busch stated to Detective Doan that Boldiyar was a
w/m that Lived in Berkley and wouid be 18 years old. | grew up in Berkley and thought |
remembered a kid named Bolidzar from my neighborhood or school. | called my Brother Mark
Williams (retired Berkley Police Lt.). | asked Mark if he remembers a family in Berkley, in the 12 mile
& Greenfield area with the last name Boldiyar or Boldizar. Right away, Mark stated you mean
Michael Boldizar, he lives on Thomas just north of 12 Mile Rd, This is in the area of 12 & Greenfield
in Berkley. Mark said that Boldizar was a few years younger the he (Mark) was and a few years
older than | am. Mark then stated that Boldizar had many arrests and police contacts in Berkley and
surrounding cities. Mark went on to say that he was eating a meal at a restaurant in Berkiey one
fime (on-duty) when the waitress yelled out, hey Mark there's a guy siashing the tires on your police
car. My brother observed and arrested Michael Boldizar for Malicious Destruction of Police

Property.

2-29-08: (I identified Michael Boldiszar today, an associate of Chris Busch) ** |
performed a Lexis-Nexis computer search for Boldiyar and found no matches. | performed the same
check on the name Michael Boldizar and observed a Michael Boldiszar, bo to have an
address a”, Michigan (12 Mile & Greenfield area). This check showed this
fo be a current address for Boldiszar. | performed a search thru the Secretary of State database and
located Michael Joseph Boldiszar, w/m, born These results also showed Boldiszar to
have a valid Michigan driver's license, registered a | was also
able to obtain photos of Boldiszar thru the Secretary of Staie images. The age, race of Boldiszar
and location of his home in Berkley match what Chris Busch told investigators about Michael

“Boldiyar.” | performed a check thru the Michigan LEIN system and found that Michael Joseph
Boldiszar has a Certified Criminal History (CCH) in Michigan for the following offenses: 4/77-

‘Larceny in Southfield, 4/83-MDOP in Berkley, 11/87-Felony Dangerous Drugs in Oak Park, 7/88-

Felony Assault w/ Dangerous Weapon in Madison Heights, 8/90-OUIL Oak.Cty. Shrfs, 9/90-CCW
Berkiey PD, 9/97-2 traf offenses in Troy, 7/99-Driving While Revoked in Berkley, 10/02-OUIL 3% in
MSP-21. It's possible this Bolidszar was more of an associate of Busch s than a victim. Boldiszar
was 18 years old at the time of our abduction/murders. h
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3-2-08: While working on the “time-line” for the current Green & Busch investigation, | noticed that
Busch, when being interviewed on 1-28-77, by Doan & Cattel at Flint PD, described his flight trom
=ngland to the U.S. Feb. 14", 1976. Busch told Detectives that he flew from London to New York to
Chicago and then into Fiint Bishop Airport where his parents picked him up and they went directly
home to Birmingham. Approximately an hour or two later, when Busch was teliing the MSP
polygraph Examiner Cabot, when he arrived back in the U.S, from England, he stated that he flew
into Detroit Metro Airport. Cabot has Detroit Metro in his notes and on his report.

I also noticed while doing this “time-line,” that Green told Cabot during his pre-polygraph interview,
that he was released from the mental institution 1-15-76." Green also told Detectives Waldren &
Miller, during the interview, after his arrest on 1-25-77, that he was released from Patton State
Mental Hospital in California on 1-15-76. Records from California Dept. of Justice, Bureau of
Identification and teletypes in the file from 1978, both show that Green was discharged from the
mental hospital on 7-21-1975. If Green was in-fact released from the mental hospital on 7-21-1975,
then he may have been back in Michigan and possibly associating with Busch, several months prior
to the first OCCk victim, Mark Stebbins being abducted, 2-15-1976. e 30

One of the other noteworthy items from the “Time-Line,” was something Busch mentioned to the
Montmorency Detective, during his interview after his arrest on 3-3-77. Busch was talking about the
boys from the Flint area that he would bring up fo his father's cottage on Ess lake, and he said that
he had his first women up to the cottage approximately two weeks ago. This could-possibly have
been around the time that Kristine Mihelich was missing, found 1-21-77.

3-3-08: [ was talking to John Oulett (FBI) today and told him about Boidiszar. John stated that Ray
Anger from Berkiey PD conducted extensive interviews of employees at Hartfieids Bowling Alley
after Kristine Mihelich’s abduction. Mihelich’s mother, Deborah Ashcroft worked as a bartender at
Hartfields at the time of Kristine's disappearance. Kristine used to frequent the bowling alley to visit
her mother. John Oulett stated that he thought he remembers that the police were looking at a local
18 year-old guy at that time that frequented the bowiing alley.” We are going to look thru the
interview reports o see if the18 year-old may have been Boldiszar and if Busch & Green, may also
have been mentioned by empioyees.

3-3-08: | talked to Jason Bolinger (FBI) today, about getting the lead sent to New York to interview
and swab Charles Busch for DNA. This is Christopher Busch’s only living family member that we
can get DNA from.

3-3-08: "(ldentified Chad Nikle today, one of Greg Green’s ex-celimates from prison)***
We had received a list of Green’s cellmates that he was with during his years jn prison, from the
Assistant Warden of Jackson Prison, Cindy Ackers. One of the people on the fist was a guy named
Chad Nikle hat was doing time foriCSC 1st Degree (child u/13), the same thing Green was serving
time for. Nike! was charged with his CSC in Genesee County. | determined that Nikle is from the
Fiint area and now resides in Flint, where Green gr‘ev; up. They may have possible had a lot to talk
about. | performed a search thru MDOC and located*Chad William Nikle, w/m, . A
search thru the Michigan LEIN system, showed Nikle to have been discharged from Department of
Corrections in 2004 on his CSC case. Nikle is currently a registered sex-offender that resides at

| was able to obtain several photos of Nikle thru the Secretary
of S1ales Imaging system. ee Nikle file for further info) **

Cindy Ackers also sent us information on Gregory Green's family and about his death. According
to Akers, Greg Green died of a heart-attack while watching TV in his cell in 1995. -The guards found
him sitting up with his eyes open. Because of his position and his eyes being open, his death was
not discovered for a long period of time. Cindy Ackers also supplied us with Green’s brather’s
names, who visited Green in December of 1995, shortly before his death. One brother is James D
Green, w/m. _ The other brother is Robert E. Green w/m,
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